
 

Lenke til FAU presentasjonen.  

Foreldrenes arbeidsutvalg Nordstrand ungdomsskole.pptx (sharepoint.com) 

Saksliste 13. 11.24:  

Sak Tid I 
møte 

Ansvarlig Status Aksjonspunkter 

Velkommen  og 
gjennomgang av 
sakslisten 

10 min Alle     

Rektors hjørne 
  

15 
mins 

Arild Skolegården er åonet, og det er fortsatt mye som gjenstår. 
Fin åpning sist uke og det er fint å ha uteområder å bruke. 
Om 2.5 uke skal alt være ferdig ute.  
 
Åpen skolegård betyr også at den brukes på kveldstid, og 
det er en utfordring med illegal virksomhet, type tagging. 
Det er ikke kameraovervåkning per i dag og det vurderes 
av skolen å søke om det. Rep. Interessert i tiltak for å 
forhindre illegal bruk, forslag til belysning, utleie, kamera 
og mye bruk av skolen på kveldstid.  
 
Mangfoldsdagen på skolen var veldig fin. Inviterte 
foredragsholdere og elevene tok til seg budskapet.  
 
Skolen har rolig atmosfære 
Snart kommer elevundersøkelsen.  

Sosialt tiltak I alle 
klassene I løpet av 
høsten / før jul 

5 mins Alle Status:  
Mange av klassene har nå fått til et sosialt treff eller har et 
planlagt rett før jul. Vi oppfordrer fortsatt alle til å 
gjennomføre noe i klassene, Dersom sosialkomiteen ikke 
gjør dette, får klassekontaktene trå til eller spørre andre.  
 
Husk at det er mulig å søke om penger til Nora ( 5000 kr. ) 
  
 Sosiale tiltak i klassene.docx 
  

  
Denne gangen tar vi en kort oppsummering i gruppene (15 min) før vi samles i plenum og går gjennom 
status.  

Etasjefesten 

  
  
  

Overstått: 
Hvordan 
gikk det 
egentlig?  

 Etasjefesten gikk veldig fint. Prisene var litt 
høye, så de ble redusert. Handlelisten 
justeres. Men det ble et lite overskudd på 
1066. Justere sjekklisten på handlelisten og 
bestille varene uken før.  

  
10-klassefest 15. min 
  
  
  

Starter 
opp snart.  

 Komiteen skal ha møte denne uken (46) 

Mangfoldsarrangement / fakkeltog 7. november.  
 Avsluttet: Hvordan gikk det? 
  
  
  

 Sånn passelig fornøyd med arrangementet. 
Det var litt få som møtte opp, Få elever som 
møtte opp. Det var liten interesse blant 
elevene. De som var der og hadde apeller var 
veldig gode og det ble en fin ramme rundt 
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arrangementet. Jobber med sjekklisten og vil 
jobbe mer med promoteringen. Tenker også 
at det kanskje kan være 10. Trinn som 
arrangerer og skaffer inntekter til ballet. Kan 
det være en ide å få en avspasseringstime?  
Stryker samarbeidet med Sæter Torg, men 
det var ikke helt vellykket.  
 
Vil gjerne ha en sak om dette er et 
arrangement skolen ønsker å samles om må 
det gjøres på en litt annen måte.  
 
Rektor savnet en appell fra foreldrene  
Samsvarer ikke helt med arrangementene på 
Nordseter og Kastellet.  
 
Kan være ønskelig med 
organisasjonsnummer for å gjennomføre 
slike arrangementer.  
Kan også opprette konto for Vipps.  

Natteravner 
  
  
Årets natteravner er avsluttet. Hvem vil påta seg å sette 
opp lister til neste års kull (9. Trinn) 

n/a 

Skole-hjem samarbeid :  

 
Denne gangen fokuserer vi på erfaringer og resultater fra de siste årene.  
 

- Hvordan gikk det på eksamen og med standpunkt for 10. Trinn som gikk ut av NOU etter tre år? 
- Hva sier lærerne om deres erfaring fra eksamen / standpunkt?  
- NOU har valgt en karakterdempet modell, og det er gode forskningsmessig begrunnelse for dette, 

Samtidig ser det ut som resultatene er noe lavere på eksamen enn de skolene vi pleier å 
sammenligne med.  

 
Som bakgrunn er det interessant å ta en titt på resultater fra standpunkt og eksamen som er å finne på 
UDIR. Grunnskolekarakterer | udir.no 
Her kan dere filtrere på sted, skole og standpunkt eller eksamen.  
 
Arild gikk gjennom resultater og fokusområder skolen ser på. NOU elevene gjør det litt dårligere på 
eksamen enn elevene ved Nordseter, Kastellet og Brannfjell. Hva kan årsaken være? Er undervisningen 
tilstrekkelig målrettet mot læreplan og eksamen? Er elevene godt nok forberedt på prøvesituasjonen? Har 
det tatt mye krefter å etablere et effektivt kollegium? Er det bakenforliggende årsaker som 
elevsammensetning el?  
FAU (skole / hjem gruppa) jobber videre med en tilbakemelding til skolen på neste FAU møte i januar.  
  
  

Saker til neste møte Vi har fått noen saker vi ønsker å ta opp til neste møte.  
   
Denne saken blir stående til neste møte i januar.  
HMS arbeidet på skolen og hvilke tiltak som er iverksatt for å sikre et trygt 
arbeidsmiljø for elevene.  
  
  
  

Møteplan  Møteplan 2024 
17. Oktober 18-20 

https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/grunnskolekarakterer/


13. Novemer (Poppel etterkant) 
  
  

 

 

 


